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ID Dato Navn Emne Tekst Vedhæftet  

1 02-05-2018 
Mikkel 
Petersen 

vedrører 
omlægning fra 
fælles-til 
separatkloak i en 
del af Hammershøj 

Hvad er begrundelsen for at det kun er enkelte områder der er berørt af den 
fra kommunen pålagte udgift af etableringen af separat kloark. Hvis et sådant 
projekt skal give mening må der skulle startes på det der måtte være 
hovedledningerne og derefter arbejdes ud i områderne ellers bliver det som 
sædvanligt et håbløst projekt. Vi etablere kun ledning til skel og forventer at 
kommunen står for resten af udgiften incl kloarkmester 

 - 

2 02-05-2018 Jan Hagerup 
Årsag til ny 
spildevandsplan. 

I en tidlige spildevandsplan, fremgik det at en seperation af spildevand og 
regnvand i Hammershøj, lå mange år ud i fremtiden. Derfor virker det meget 
besynderligt, at fordi varmeværket ønsker, at skifte deres ledning på en vej, 
skal nu store dele af byens kloaksystem omlægges. Der er bla solgt huse, hvor 
købere har undersøgt, hvordan det så ud på området. Nu får disse ( og vi andre 
) pludselig en rimelig stor udgift, langt tidligereend antaget. For mit 
vedkommende på Hyldevænget, er det ikke ret mange år siden, vi fik lagt en ny 
og meget stort dimisoneret kloarkledning. Jeg mener det er noget, af det 
samme der helt for nyligt er sket på Hyldemosevej. Det har tidlige været tale 
om, at der er enkelte huse der har oplevet vand i kældere, men dette er løst 
for længst. Så hvorfor denne voldsomme tidsmæssige fremryknin.???? 

- 


